
In  memoriam Cees 

Het zou logisch geweest zijn als de voorzitter van de SR hier had gesproken, maar omdat 
hij met vakantie is sta ik hier als vice voorzitter 

Ik ken Cees al ruim 22 jaar, we hebben samen 12 jaar in de gemeenteraad gezeten, 
namen in 2014 afscheid en werden beiden geridderd. Dat gebeurt automatisch als je 
tenminste 12 jaar deel uit maakt van de gemeenteraad. Aansluitend stapten we ook 
allebei  in de Seniorenraad. Cees als vertegenwoordiger van KBO Centrum Zuid, wat in 
mijn oren beter klinkt dan KBO Etten, zoals de volksmond het noemt.  

De Seniorenraad is een brede vertegenwoordiging van de senioren in Etten-Leur zonder 
politieke voorkeur of kleur en geeft advies over beleid dat betrekking heeft op ouderen of 
senioren aan de gemeente of instellingen die werkzaam zijn op het terrein van wonen, 
zorg en welzijn voor ouderen. 

In 2018 werd Cees secretaris en ging dus ook deel uit maken van het dagelijks bestuur. 
Met dit DB kwamen we in de week voorafgaande aan de reguliere vergadering bij elkaar 
om praktische en agendazaken te regelen. Voordat we daar aan toe kwamen, praatten 
we eerst gezellig bij en hield Cees ons op de hoogte van het wel en wee in de gemeente. 
Cees was altijd wel iemand tegen gekomen die ergens van wist of hij had uit 
betrouwbare bron iets vernomen. Door zijn uitgebreide netwerk waren wij dan ook weer 
op de hoogte. 

Door zijn politieke en bestuurlijke ervaring wist Cees ons regelmatig bij te sturen. Met 
zijn gevoel voor humor en positieve instelling kon hij beladen onderwerpen altijd goed 
relativeren. 
Binnen de SR heeft Cees van het begin af aan deel uit gemaakt van de werkgroep wonen. 
Deze werkgroep houdt zich bezig met het beschikbaar zijn van voldoende en geschikte 
woningen voor ouderen. Cees wist ook hier vele contacten te leggen zowel bij 
bouwbedrijven, architecten en Alwel. Met hen allemaal gingen we onder aanvoering van 
Cees in gesprek, waarbij hij graag het woord nam om het belang van het onderwerp uit te 
leggen. 

Cees was een prettig mens. Hoewel wij politiek gezien erg verschilden, waren wij het 
over veel dingen eens. Wat Cees wel eens de uitspraak ontlokte: Het klinkt raar, maar ik 
ben het met Josje eens” 
Het motto voor de Seniorenraad is  “Senioren hebben de toekomst”. Helaas was dit niet 
voor Cees weggelegd. Een SR zonder Cees is nog niet voorstelbaar. 


